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注意事項 Important Notes: 
一、 申請抵免學分應依照「國立成功大學辦理學生抵免學生辦法」、本所修業辦法以及「研究生辦理選課、抵免暨補修學分要點」等相關規定辦理。 

Applications for credit transfer should be handled in accordance with “NCKU Course Credit Waiver Regulations” (學生抵免學分辦法), ICID Policies, 
“Policies on Course Selection, Credit Transfer, and Supplementary Credits” and other relevant regulations.  

二、 申請抵免學分時，應檢附相關課程介紹與成績單，逕自交由指導教授簽章後再繳至所辦。 
Course syllabi and transcript(s) should be submitted with transfer credit applications. These should first be signed by one's advisor(s). 

三、 已納入先前學位畢業學分之課程，不得申請抵免本所畢業學分。唯抵免補修學分者不在此限。 
Courses already counted as graduation credits for a previous degree cannot transfer towards ICID graduation credits. PhD students required to take 
supplementary design courses are the exception. 

四、 如欲以非英語課程辦理抵免學分者，應於修課前取得指導教授認可。並於修課完畢後，依照要點辦理。 
Taking courses not taught in English for credit transfer require prior advisor approval before class registration. After course completion, follow the same 
steps as above to apply for credit recognition. 

姓名 Name  申請日期 Date of Application  

學號 Student ID  組別 Group  

博士班抵免總學分數至多為6學分；碩士班抵免總學分數至多為9學分。PhD students may transfer a maximum of 6 credits, MA students 9 credits. 

修習科目 
Non-ICID Course Title 

成績 
Grade 

學分 
Credits 

附件/備註 
Attached files/Notes 

承認學分 
Recognized Credits 

     

     

     

 指導教授簽章 
 Advisor Signature(s) 

  所長簽章 
 Director Signature 

 


